
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde d. 30-8-22 

kl. 18.00 - 20.30, på Marienlyst    
 

MØDEDELTA GERE  

Finn Filsø 

Thomas Sander Hansen 

Sanne M. Sørensen 

Marie Frederiksen 

Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen 

Marie Britt 

Medarbejderrepræsentanter: 

Karin Egelund 

Mie Louise Andersen 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Hansen 

Elevrepræsentanter: 

Julie Holm 

Sylvester Arnfeldt 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt  

 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen. 

Ingen spørgsmål 

 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  

Græse: referat  

Ønsker til kommende års arbejde: 

Ensomheden – legeskyen 

Hjælpe til morgensamling, sætte bøger op, hjælpe ved diverse 

 

MA:  

Der er valgt ny næstformand – Sylvester 

Julie stillede op som den eneste til formand. 

På 7. er der lavet et forretningsudvalg. 

Der er valg elevråd repræsentanter på alle årgange  

Ønsker for åretest fokuspunkter: Hygiejne og hærværk på skolen, de har talt om 

at der skal en stopper for det da det koster skolen ressourcer. 
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 Dagsorden 
 

Galla:  

Vi har samlet 1 fra hver klasse til et udvalg ang. Gallafesten. 

Det er en arbejdsgruppe, der skal komme med forslag og ønsker til deres 

Gallafest. 

Arbejdsgruppen skal derefter fremlægge deres forslag og ønsker på et lærermøde. 

Rammer er lagt for eleverne, blandt andet at det er uden alkohol, samt de skal 

være åbne overfor frivillighjælp fra forældre og SB. 

 

Sag nr. 4  Opdatering af årshjul – godkendelse og særlig indsatser 

Dialogmøde mangler endelig dato, men skal ligge til efteråret omkring november 

måned. 

Den 16/11 er der skoletopmøde, SB, MED, lærer mm. Kan deltage, daten skal 

ligges i årshjulet 

Basisoplysninger er fjernet da det ikke er noget vi laver mere. 

Oversigt over ressourcefordeling til start og igen til sidst på året. 

Kalender for matriklerne 

Der er planlagt med at de pædagogiske ledere fra de 3 matrikler, deltager i et SB 

møde når det passer ind med hvor mødet holdes. 

SB skal tage stilling om hvilke emner, områder mm de gerne vil høre mere om. 
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Sag nr. 5 Konstituering af bestyrelsen valg af formand og 

næstformand 

Formand: Finn forbliver som formand 

Næstformand: Sanne forbliver næstformand 

 

Der er en drøftelse af skolebestyrelsens roller og rammer. 

 

Mie er valgt ind som medarbejderrepræsentant sammen med Karin 

 

 

 

Sag nr. 6 Dialogmøde planlægning 

Dialogmøde for alle forældre, mødet skal handle om sociale medier, hvor der skal 

komme en foredragsholder, SB skal med ind over for at planlægge mødet udover 

foredragsholderne, og rammesætte resten af dagen. 

 

Skal helst ligge før forældretopmødet den 16/11 

 

 

Sag nr. 7 Høringssvar Budget 

SB har været til budget dialogmøde, hvor besparelserne blev drøftet, SB skal nu 

lave nogle gode høringssvar, Maria-Britt laver udkast, der sendes ud til SB til 

godkendelse, har man ønsker/forslag til høringssvar skal man sende det til Maria-

Britt. 

 

Politikerne var åbne og lagde vægt på at besparelserne ikke er fastlagt og bestemt 

på forhånd.  

 

Budgettet tages også op på MED, de skal også lave høringssvar, disse vil SB gerne 

se. 

 

 

 

Sag nr. 8 Meddelelsesbog, ny erstatning for Elevplanen, bilag 

vedlagt 

Vejledningen er sendt ud til SB, disse er sendt til skolerne lige før sommerferien, 

ønsket er at SB skal ind over for at skabe et godt dialogværkstøj imellem, skole, 

forældre og eleverne, med eleven i fokus. 

 

Meddelelsesbogen skal erstatte elevplanen, hvor UPV’en også skal indgå. 

Den kan både være digital og analog, og skal sendes ud til forældrene mindst én 

gang om året. 

 

Den skal være på prøve i dette skoleår, hvor der skal arbejdes med den, så vi kan 

få skabt et værktøj der giver bedst mulig mening, der skal være en fælles dialog 

om hvad vi ønsker den skal indeholde og kunne. 

 

SB foreslår at der skabes en arbejdsgruppe med forældre, medarbejdere, ledelse 

og SB, så vi hurtigere kan komme i mål. 

Forældrerepræsentanter fra SB: Maria V., Finn og Sanne vil gerne overveje at være 

en del af arbejdsgruppen. 

 

 

 

 

Sag nr. 9  Bygninger m.m. 

Vinduerne på Falkenborg skal skiftes hurtigst muligt, da de ikke kan åbnes, uden 

der er risiko for at de falder ud, de skulle gerne gå i gang om 14 dage. 

Det er bygningsafdelingen der er tovholder på renovationen, vi er ikke bekendt med 

hvorfor der ikke er handlet på det før. 

 

Der kommer til at være en periode hvor eleverne skal være i andre lokaler end de 
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plejer, blandt andet i klubben. 

Skolen har ikke andre lokaler der kan stilles til rådighed, derfor kan de ikke bare 

flyttes. 

 

Sag nr. 10 Orientering om program for stærkere 

læringsfællesskaber 

 

Joy orienterer om de udfordringer der har været hele vejen rundt i forhold til 

manglende PPR, opsigelser, ressourcekrævende børn osv. 

Forvaltningen har anmodet om at få penge til en undersøgelse der kigger på 

processen, og måden der arbejdes med læringsfællesskaber på. 

 

Der er 3 grene der undersøges nærmere, hvor der er lavet en procesplan, med 

forældreinterview, lærerinterview, mm. 

Undersøgelsen kører det næste halve år, de vil udarbejde en rapport der til sidst 

bliver fremlagt for politikkerne. 

Så der kan komme et overblik over hvordan der pt arbejdes med tingene, og kan 

man gøre noget andet, og mere effektivt, og hurtigere have mulighed kunne 

hjælpe dem videre. 

Der ses allerede på at der skal arbejdes med forebyggelse der starter meget 

tidligere end skolen. 

 

 

Sag nr. 11 Personalenyt 

Drøftet 

 

 

Sag nr. 12.  evt.   

  

 

Valg til husråd  

SB skal skrive en tekst ud til forældrene om arbejdet og vigtigheden af at der er et 

velfungerende husråd. 

Husrådet er også præsenteret på forældremøderne. 
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